

Referat fra bestyrelsesmødet 2024-06-04

Deltagere: Mads, Emilie, Thor

Gæster: -

Afbud: Veronika

Referent: Mads

Mødeleder: Mads

Bilag:  2024-06-04

— STATUS —

1. Økonomi (Emilie)

- Medaljer for DM Inde, DM Ude og Beach DM er betalt
- Vi har fået en faktura fra Aarhus, er ikke betalt endnu.
- Bede dem om at sende regnskabet fra finalestævnet, så vi har dokumentation på hvad underskuddet har været
- Nogle gange glemmer folk at sætte kassererens e-mail på, når de sender mails omkring økonomi. ALT VEDRØRENDE ØKONOMI SKAL SENDES TIL kasserer-ultimate@dfsu.dk

2. Frivillige

- DM Udvalg
 - Ingen bemærkninger
- EUCS Udvalg
 - Ingen bemærkninger
- Dameudvalg
 - Ingen bemærkninger
 - Måske kan dameudvalget lave en arbejdsgruppe, som kan udforme en fælles rekrutteringsstrategi for kvinder for alle klubber på tværs af landet? Vi har penge til at støtte den slags arbejde!
- Ungdomskoordinator - Steve Gillman
 - Steve har booket kunstgræshallerne d. 26. Oktober
 - Steve skal introduceres til UltiCal
- Gymnasiokoordinator - Birte Bengtson
 - Var ved at finde datoer på stævner, og formentlig også hvilke gymnasier der er med
 - Birte skal til OL, så overblikket skal overdrages inden hun smutter på ferie
 - Måske vil Thomas Simonsen være "tech-ansvarlig" og hjælpe med opdateringer på nettet?
- Beach - Louise Dyring
 - Ingen bemærkninger

- g. Thomas Siggaard
 - *Prik til Siggaard omkring 2.div til Mix DM.*
- 3. SoMe-kordinator (Mads)
 - a. **☰ SoMe-kordinator**
 - *Mads har lavet et opslag, alle andre læser det igennem.*
 - *Vi skal stadig prikke til folk*
- 4. Juniorprojekt (Thor)
 - *Thor har lavet en aftale med en fritidsklub på Vesterbro, som skal holde et 8-ugers forløb*
 - *Ellers er der stadig mangel på tid, til at tage ordentligt fat i projektet*
- 5. Hjemmeside (Veronika)
 - *Ingen bemærkninger*
- 6. Visioner og problemer i klubberne (Mads)
 - *Vi sender ting ud i første infobrev*
- 7. Nordisk Mix Mesterskab (Thor)
 - *Der er booket baner, men flere klubber har nævnt at de har en anden turnering den weekend. Kan det stadig flyttes? Eller er der sat for meget i gang allerede?*
 - *Thor prøver at få fat på Mattias i løbet af uge 24.*
 - *Thor nævner 2.div (loose mixed) for Mattias*
 - *KFK og Malmø arrangerer det sammen*
- 8. Formalisering af DM (Mads)
 - *Mads har haft møde Kasper (Odense) og Casper (KFK). Det handlede bl.a. om organisering af DM-udvalget, fremtidige deadlines forud for runder, reglerne for DM (det skal standardiseres)*
- 9. Copenhagen Ultimate League (Mads)
 - *Der bliver arbejdet videre på det*
 - *Formentlig baner i Valbyparken*
- 10. Instruktør/træner setup (Mads)
 - *Mads har haft møde med Francesca fra UK Ultimate og fået adgang til deres trænerkursus-materiale*

— PUNKTER TIL DISKUSSION —

- 11. DFSU-Us Visioner
 - a. Bilag: **☐ Formandens visioner**
 - *Mads præsenterede det. Vi kommer til at arbejde videre med det*
- 12. Landshold
 - a. 2024: WJUC, WUC, WMUC, EBUC(aflyst)
 - b. 2025: WU24, WBUC(ikke annonceret endnu)
 - c. 2026: WJUC, EIUC
 - d. 2027: WU24, EUC, EMUC
 - e. 2028: WJUC, WUC, WMUC, EBUC

— INDKOMNE HENVENDELSER —

- 13. Støtte til Aarhus' begynderturnering

- a. Bilag: 📎 Gmail - Midler til begyndervenlig turnering i Aarhus.pdf
 - *Godkendt. De skal lave et opslag på DFSUs Instagram/Facebook (hjemmeside?) med nogle fede videoer og billeder fra eventet (evt. nogle stories i løbet af dagen).*
- 14. DFSU-samarbejde med Valida Health - TBE vaccine
 - a. Bilag: 📎 Gmail - Samarbejde med Valida Health.pdf
 - *Ja det skal DiscGolf bare gøre*
- 15. Instruktør/kursusholder til Herning Kommunes skolelærer (lærerkursus)
 - a. 3. april 2025 - 2 timer - ca. 100 idrætslærer
 - b. Bilag: 📎 Gmail - Idrætslærernes Dag i Herning Kommune.pdf
 - *Det vil vi gerne. Thor svarer på emailen (Mads videresender den til ham)*

— AFSLUTNING —

- 16. Evt.
 - *Ingen bemærkninger*
- 17. Næste møde
 - *Tirsdag d. 2. juli - Hos Mads*
 - *Åbent møde for alle*